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PROTOKÓŁ Nr VII/2015 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 19 lutego 2015 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  p. Lesław Kuczyński otworzył o godzinie 18:35 obrady VII sesji 

Rady Gminy Leszno w dniu 19 lutego 2015 r. Powitał Wójta p . Andrzeja Cieślaka, Zastępcę Wójta  

p. Grzegorza Banaszkiewicza prawną oraz radnych, sołtysów i mieszkańców gminy. 

Przewodniczący  poinformował, że listę obecności podpisało 12 radnych a więc posiedzenie jest 

prawomocne. Zaznaczył, że dzisiejsza sesja jest sesją nadzwyczajną.  

Następnie odczytał planowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli               

i oddziałów przedszkolnych w szkole podstawowej, dla których Gmina Leszno jest organem 

prowadzącym; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Zaborówek, Gmina Leszno; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wyględy, Gmina Leszno; 

5. Zamknięcie posiedzenia 

 

Ad. 2 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli                 

i oddziałów przedszkolnych w szkole podstawowej, dla których Gmina Leszno jest organem 

prowadzącym 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Statutowych p. Ewa Skorupska inspektor ds. oświaty dokładnie wyjaśniła o co chodzi w tej 

uchwale. Zapytał czy ktoś ma jakieś uwagi do tego projektu uchwały?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że na posiedzeniu komisji padło pytanie od p. 

radnej dotyczące składu komisji rekrutacyjnej. Zostało to już sprawdzone przez pracownika 

merytorycznego i z pewnością w skład komisji rekrutacyjnej nie może wchodzić nikt spoza 

pracowników przedszkola ponieważ w procesie rekrutacji udostępniane są dane osobowe, do 

których osoby postronne nie powinny mieć dostępu.  

Więcej uwag ani pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący odczytał treść uchwały po czym poddał ją pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr VII/23/2015 w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkole podstawowej, dla których Gmina Leszno jest organem prowadzącym. 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Zaborówek, Gmina Leszno 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  powiedział, że załącznik do uchwały stanowi 

bardzo dokładna mapa obrazująca położenie ulicy, którą mamy nazwać. Powiedział, że z opinii 

geodety wynika, że proponowana nazwa – ulica Miodowa, nie powtarza się na terenie naszej 

gminy. Zapytał czy radni maja jakieś pytania bądź zastrzeżenia.  

Pytań nie zgłoszono.  
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Następnie Przewodniczący odczytał treść po czym poddał ją pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr VII/24/2015 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Zaborówek, Gmina Leszno. 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęte jednogłośnie.  

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wyględy, Gmina Leszno 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  powiedział, że do tej uchwały również dołączona 

jest dokładna mapa obrazująca gdzie ta ulica się znajduje. Powiedział, że z opinii geodety wynika, 

że proponowana nazwa – ulica Gwiaździsta, nie występuje na terenie naszej gminy. 

Zapytał czy radni maja jakieś pytania bądź zastrzeżenia.  

Pytań nie zgłoszono.  

Następnie Przewodniczący odczytał treść po czym poddał ją pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr VII/25/2015 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wyględy, Gmina Leszno. 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęte jednogłośnie 

 

 

Ad.5 

Zamknięcie posiedzenia 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że mimo braku punktu dotyczącego spraw różnych 

chciałby coś przekazać. Powiedział, że zgodnie z ustaleniami już wkrótce rozpoczną się zebrania 

sołeckie w sprawie wyborów sołtysów. Zapewnił, że On osobiście lub Zastępca Wójta p. 

Banaszkiewicz będą na wszystkich zebraniach. Powiedział, że jedynie 4 marca w Zaborówku z 

pewnością będzie p. Banaszkiewicz, bo Wójt ma od dawna umówione spotkanie. Powiedział, żeby 

już sołtysi nie przychodzili celowo w celu zaproszenia Wójtów na zebrania. Druga sprawa o której 

powiedział, to informacja, że radni otrzymali w dniu dzisiejszym rozszerzoną informację dotycząca 

działki, o którą wnioskowała firma Bio Planet. Poprosił, żeby radni zapoznani się z tematem, gdyż 

chciałby go omówić na kolejnym wspólnym posiedzeniu komisji. Zaapelował, żeby przynajmniej 

raz na jakiś czas, a szczególnie na początku roku poszczególne komisje zbierały się osobno w celu 

omówienia „branżowych” tematów.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

posiedzenie Rady Gminy o godzinie 18:50. 

 

  

Przewodniczący Rady Gminy  

     /-/ Lesław Kuczyński 

 

 

 

        
Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 


